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 "Vanuit de oppositie streven wij naar beter bestuur".  

 

 

 

       

Waarom gemeenteraad? 

 

Na ontvangst van de agenda was onze eerste vraag.  “Kon men deze punten niet gewoon 

toevoegen aan de volgende gemeenteraad van oktober?” Blijkbaar niet.  Het bestuur zweert bij 10 

gemeenteraden per jaar.  Er wordt gesteld dat dit verplicht is.  Het is wel zo dat indien de 

gemeenteraadsleden een extra gemeenteraad kunnen laten bijeenroepen bij minder dan 10 raden 

per jaar.  Maar waarom zouden we dit doen als dit niet noodzakelijk is? 

 

Aanpassingen verkeersreglement  

Parkeerverbod kruising Vossenstraat/ Dottermansstraat.   Er wordt een parkeerverbod ingesteld 

tot aan huisnummer 2.   

Eerste opmerking.  Eigenlijk hoeft dit niet ingesteld te worden, daar men niet mag parkeren op 

een kruispunt.   

En dan kwam Joris Fonteyn met een tweede opmerking.  Op 25 juni 2015 werd er een 

parkeerverbod goedgekeurd tot aan de pastoriemuur.  Deze werd gestemd op de gemeenteraad 

maar nooit uitgevoerd.   Het ging toen om een wens van 1 bewoner.  Nadien bleek het niet 

oportuun dit uit te voeren.  Dus bleef alles bij het oude.   

En dit was het bestuur nu uit het oog verloren.    Het artikel van 2015 wordt toegevoegd.  De 

vorige maatregel wordt ogeheven en dan kan pas de nieuwe ingesteld worden. 

 

PWA wordt wijkwerk 

Wijkwerken wordt opgestart met medewerking van IGO.  Wijkwerk wordt gezien als een opstap 

voor het reguliere arbeidscircuit. Het systeem is niet voorzien om zich een levenslang in te 

wentelen. 

Door de samenwerking van verschillende gemeentes : Huldenberg, Tervuren, Kortenberg en 

Bertem kan de schaalvergroting een belangrijk voordeel zijn.  Personeel van PWA zal kunnen 

verder werken in het systeem van Wijkwerking.    


